
Protokół Nr LXXIII/1/2010 

z LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 30 marca 2010 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
 

Na ustawowy stan 38  radnych w LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło  

38  radnych,  co  stanowi  wymagane  quorum  do  prawomocności  obrad  (lista  obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXXIII 

sesji Rady Miasta i prowadził obrady. Powitał radnych oraz: 

 

 Pana Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

 Pana Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

 Pana Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa,  

 Pana Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 

 Panią Janinę Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa, 

 Pana Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa  

(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 

 Przedstawicieli  Rad  Osiedlowych  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  3  do 

protokołu),  

 Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta,  

 kierowników  jednostek współdziałających z Miastem, a  także przedstawicieli radia, 

prasy  i  telewizji,  przybyłych  zaproszonych  gości  i  mieszkańców  miasta  (lista 

obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  przedstawił  proponowany  porządek  obrad 

LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik 5 do protokołu). 
 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. /druk nr 

LXXIII/26/2010/. 

 

2. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów  o  wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/druk nr LXXIII/23/2010/. 

 

3. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania  inwestycji  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r. 

 

4. Uchwała w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych w  2010  r.  /druk  nr 

LXXIII/24/2010/. 

 



5. Uchwała w  sprawie ustalenia  stawki  jednostkowej dotacji przedmiotowej  /druk nr 

LXXIII/25/2010/. 

 

6. Informacja  o  wynikach  konsultacji  przeprowadzonych  w  mieście  Rzeszowie, 

dotyczących zmiany granic miasta. 

 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa 

oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic /druk nr LXXIII/4/2010/. 

 

8. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 

przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej  i Usług Wielobranżowych 

„GO‐KOM” w Boguchwale Sp. z o. o., ul. Kolejowa 15a. 

 

9. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego /druk nr LXXIII/21/2010/. 

 

10. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  

w Rzeszowie przy ul. Reja /druk nr LXXIII/11/2010/. 

 

11. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy 

ul. Storczykowej w Rzeszowie. 

 

12. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonych przy ul. Kopernika w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk nr LXXIII/2/2010/. 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu  nieruchomości 

położonych w Rzeszowie /druk nr LXXIII/3/2010/. 

 

15. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie /druk 

nr LXXIII/6/2010/. 

 

16. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

 

17. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej w Rzeszowie  przy  

Al. Armii Krajowej /druk nr LXXIII/12/2010/. 

 

18. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony /druk nr 

LXXIII/7/2010/. 

 

19. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony  

(ul. Potockiego, Ofiar Katynia) /druk nr LXXIII/9/2010/. 
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20. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  /druk  nr 

LXXIII/8/2010/. 

 

21. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul.  

Ks. Jałowego) /druk nr LXXIII/10/2010/. 

 

22. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul. 

Żółkiewskiego) /druk nr LXXIII/20/2010/. 

 

23. Uchwała w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Rzeszowa. 

 

24. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie nadania nazw ulic. 

 

25. Uchwała w  sprawie zmiany uchwały Nr XIX/1/2004 Rady Miasta Rzeszowa z dnia  

17  lutego  2004  r.  w  sprawie  targowisk  oraz  regulaminów  miejskich  placów 

targowych /druk nr LXXIII/19/2010/. 

 

26. Uchwała  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i  cofania  oraz 

wysokości stypendiów sportowych /druk nr LXXIII/1/2010/. 

 

27. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia diet dla 

radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa  i  przewodniczących  Rad  Osiedli  /druk  nr 

LXXIII/5/2010/. 

 

28. Uchwała  w  sprawie  zmiany  nazwy  Gimnazjum  Nr  9  w  Rzeszowie  /druk  nr 

LXXIII/15/2010/. 

 

29. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci /druk nr LXXIII/13/2010/. 

 

30. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie  się  przez  całe  życie”  Comenius  Partnerskie  Projekty  Szkół  /druk  nr 

LXXIII/14/2010/. 

 

31. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu miasta Rzeszowa  /druk  nr 

LXXIII/22/2010/. 

 

32. Uchwała w  sprawie  przystąpienia do  sporządzenia Zmiany Nr  29/2/2010  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego Miasta  Rzeszowa  

w rejonie ulicy Hoffmanowej w Rzeszowie /druk nr LXXIII/16/2010/. 

 

33. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  175/2/2009  „Wilkowyja  –  Kamionka”  przy  ulicy  Lwowskiej  

w Rzeszowie /druk nr LXXIII/17/2010/. 

 

34. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LV/923/2009 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 

26  maja  2009  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  25/2/2009 
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35. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  169/8/2008  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 73/3/2004 „Przybyszówka – Kantorówka – 1” 

przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie. 

 

36. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

37. Zapytania i interpelacje. 
 

38. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  

że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku obrad: 

 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 1a –  

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r.; 

 

2) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 2a –  

projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  na  realizację  projektu  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r.; 

 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 6a –  

projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru 

osiedla Budziwój do Miasta Tyczyna; 

 

4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 6b – 

projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru 

osiedli Zwięczyca i Przybyszówka do Gminy Boguchwała; 

 

5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 9a – 

projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy ul. Miłej; 

 

6) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 24a – 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Rzeszowa; 

 

7) Wniosek grupy Radnych Miasta Rzeszowa o  rozszerzenie porządku obrad – w pkt 

31a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji studium wykonalności dla 

zadania  „Koncepcja  obsługi  transportem  kolejowym  Portu  Lotniczego  Rzeszów  – 

Jasionka”; 

 

8) Wniosek grupy Radnych Miasta Rzeszowa o  rozszerzenie porządku obrad – w pkt 

31b – projekt uchwały w sprawie użytkowania krytej pływalni przy ul. Matuszczaka; 
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9) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 35a – 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 

 

10) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa – o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 – projektu 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego /druk nr LXXIII/21/2010/; 

 

11) Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 

Rady Miasta  Rzeszowa  –  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  24  –  projektu  uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie nadania nazw ulic; 

 

12) Wniosek Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa – o zdjęcie z porządku obrad pkt 26 – 

projektu uchwały w sprawie zasad  i  trybu przyznawania, wstrzymywania  i cofania 

oraz wysokości stypendiów sportowych /druk nr LXXIII/1/2010/. 

 

Przeprowadzono głosowanie wniosków dotyczących zmiany porządku obrad LXXIII sesji: 

 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 1a –  

projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

został przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 

2) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 2a –  

projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  na  realizację  projektu  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r. został przyjęty jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 6a –  

projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru 

osiedla Budziwój do Miasta Tyczyna został przyjęty jednomyślnie (37 głosami „za”). 

 

4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 6b – 

projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru 

osiedli  Zwięczyca  i  Przybyszówka  do  Gminy  Boguchwała  został  przyjęty 

jednomyślnie (36 głosami „za”). 

 

5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 9a – 

projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie 

przy ul. Miłej został przyjęty jednomyślnie (37 głosami „za”). 

 

6) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 24a – 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Rzeszowa został 

przyjęty 27 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 9 głosach wstrzymujących. 

 

7) Wniosek Radnych Miasta Rzeszowa o  rozszerzenie porządku obrad  – w pkt  31a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  realizacji  studium  wykonalności  dla 

zadania  „Koncepcja  obsługi  transportem  kolejowym  Portu  Lotniczego  Rzeszów  – 
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8) Wniosek Radnych Miasta Rzeszowa o  rozszerzenie porządku obrad  – w pkt 31b – 

projekt uchwały w sprawie użytkowania krytej pływalni przy ul. Matuszczaka – przy 

14  głosach  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  17  głosach wstrzymujących  –    nie 

uzyskał akceptacji (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

9) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad – w pkt 35a – 

projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  został  przyjęty  jednomyślnie  

(36 głosami „za”). 

 

10) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa – o zdjęcie z porządku obrad pkt 9 – projektu 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie przy Al. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego został przyjęty 35 głosami 

„za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

11) Wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi 

Rady Miasta  Rzeszowa  –  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  24  –  projektu  uchwały 

zmieniającej  uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie  nadania  nazw  ulic  został 

przyjęty 35 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

12) Wniosek Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa – o zdjęcie z porządku obrad pkt 26 – 

projektu uchwały w sprawie zasad  i  trybu przyznawania, wstrzymywania  i cofania 

oraz  wysokości  stypendiów  sportowych  został  przyjęty  28  głosami  „za”,  przy  

8 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 
 

Porządek obrad LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. /druk nr 

LXXIII/26/2010/. 

 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r. 

 

3. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów  o  wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r. 

/druk nr LXXIII/23/2010/. 

 

4. Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  na  realizację  projektu  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r. 

 

5. Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie  podejmowania  inwestycji  

o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta Rzeszowa 

na 2010 r. 
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6. Uchwała w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych w  2010  r.  /druk  nr 

LXXIII/24/2010/. 

 

7. Uchwała w  sprawie ustalenia  stawki  jednostkowej dotacji przedmiotowej  /druk  nr 

LXXIII/25/2010/. 

 

8. Informacja  o  wynikach  konsultacji  przeprowadzonych  w  mieście  Rzeszowie, 

dotyczących zmiany granic miasta. 

 

9. Uchwała w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru  osiedla 

Budziwój do Miasta Tyczyna. 

 

10. Uchwała w  sprawie wyrażenia  opinii  dotyczącej włączenia  części  obszaru  osiedli 

Zwięczyca i Przybyszówka do Gminy Boguchwała. 

 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa 

oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic /druk nr LXXIII/4/2010/. 

 

12. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 

przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej  i Usług Wielobranżowych 

„GO‐KOM” w Boguchwale Sp. z o. o., ul. Kolejowa 15a. 

 

13. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej w  Rzeszowie  przy  

ul. Miłej. 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  

w Rzeszowie przy ul. Reja /druk nr LXXIII/11/2010/. 

 

15. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości położonych przy 

ul. Storczykowej w Rzeszowie. 

 

16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonych przy ul. Kopernika w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie /druk nr LXXIII/2/2010/. 

 

18. Uchwała w sprawie wydzierżawienia w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Rzeszowie /druk nr LXXIII/3/2010/. 

 

19. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie /druk 

nr LXXIII/6/2010/. 

 

20. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie. 
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21. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej w  Rzeszowie  przy  

Al. Armii Krajowej /druk nr LXXIII/12/2010/. 

 

22. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony /druk nr 

LXXIII/7/2010/. 

 

23. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony  (ul. 

Potockiego, Ofiar Katynia) /druk nr LXXIII/9/2010/. 

 

24. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  /druk  nr 

LXXIII/8/2010/. 

 

25. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul.  

Ks. Jałowego) /druk nr LXXIII/10/2010/. 

 

26. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (ul. 

Żółkiewskiego) /druk nr LXXIII/20/2010/. 

 

27. Uchwała w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Rzeszowa. 

 

28. Uchwała w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Rzeszowa. 

 

29. Uchwała w  sprawie zmiany uchwały Nr XIX/1/2004 Rady Miasta Rzeszowa z dnia  

17  lutego  2004  r.  w  sprawie  targowisk  oraz  regulaminów  miejskich  placów 

targowych /druk nr LXXIII/19/2010/. 

 

30. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia diet dla 

radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa  i  przewodniczących  Rad  Osiedli  /druk  nr 

LXXIII/5/2010/. 

 

31. Uchwała  w  sprawie  zmiany  nazwy  Gimnazjum  Nr  9  w  Rzeszowie  /druk  nr 

LXXIII/15/2010/. 

 

32. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci /druk nr LXXIII/13/2010/. 

 

33. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie  się  przez  całe  życie”  Comenius  Partnerskie  Projekty  Szkół  /druk  nr 

LXXIII/14/2010/. 

 

34. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu miasta Rzeszowa  /druk  nr 

LXXIII/22/2010/. 

 

35. Uchwała w  sprawie  przystąpienia do  sporządzenia Zmiany Nr  29/2/2010  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego Miasta  Rzeszowa  

w rejonie ulicy Hoffmanowej w Rzeszowie /druk nr LXXIII/16/2010/. 
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36. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  175/2/2009  „Wilkowyja  –  Kamionka”  przy  ulicy  Lwowskiej  

w Rzeszowie /druk nr LXXIII/17/2010/. 

 

37. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LV/923/2009 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 

26  maja  2009  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  25/2/2009 

Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta 

Rzeszowa w rejonie ul. Krakowskiej w Rzeszowie /druk nr LXXIII/18/2010/. 

 

38. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  169/8/2008  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 73/3/2004 „Przybyszówka – Kantorówka – 1” 

przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie. 

 

39. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

40. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

41. Zapytania i interpelacje. 
 

42. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – zwrócił się z prośbą o zwolnienie z obrad sesji przed godz. 

1200 z powodu obowiązku przedstawienia prezentacji audiowizualnej podczas obrad sztabu 

EURO 2012. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 

Ad. 1 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 

2010  r. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/26/2010 stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisje: 

Ekonomiczno  –  Budżetowa,  Kultury  i  Promocji,  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji, 

Sportu,  Rekreacji  i  Turystyki,  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej  oraz  Edukacji  pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (35 głosami „za”). 
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Ad. 2 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 

2010  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  podkreślił,  że  wprowadzana  do 

budżetu  kwota  4 759 000  zł  to  kolejny  gest  rządu,  a  w  szczególności  Ministerstwa 

Infrastruktury, które przekazało te pieniądze na dofinansowanie inwestycji drogowych. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 3 
 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów  

o wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną w  uchwale  budżetowej miasta  Rzeszowa  na  

2010  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/23/2010  stanowi  załącznik  nr  10  do 

protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej  i  Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację  projektów  o  wartości 

przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej  miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (33 głosami „za”). 
 
Ad. 4 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania na  realizację projektu  

o wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną w  uchwale  budżetowej miasta  Rzeszowa  na  

2010  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  na  realizację  projektu  o wartości 

przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej  miasta  Rzeszowa  na  2010  r.  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (33 głosami „za”). 
 
Ad. 5 
 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowania 

inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale  budżetowej  miasta 

Rzeszowa  na  2010  r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  i  zgłosiła 

autopoprawkę  polegającą  na  dodaniu  do  załącznika  nr  1  pkt  III  Program:  Regionalny 

Program Operacyjny Województwa  Podkarpackiego  punktu  8  o  treści:  „Nazwa  projektu: 

Budowa  regionalnej  sieci  szerokopasmowej Aglomeracji  Rzeszowskiej  ResMan  –  Etap  II” 

oraz w związku z powyższym, poprawieniu kwoty w wysokości 350 409 499 zł, zapisanej  

w  §1  ust.  1  pkt  1  na  kwotę  366 012 488  zł  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i autopoprawką stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa oraz Komisja Gospodarki Komunalnej  i  Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny  Pan  Józef  Pytlak  –  zwrócił  uwagę  na  rozbieżności  istniejące  pomiędzy  uchwałą 

budżetową,  a  uchwałą  omawianą.  Porównał:  „W  uchwale  budżetowej  wartość  całkowita 

wydatków majątkowych na przebudowę ul. Podkarpackiej  i ul. Dąbrowskiego wynosi 22 380 780 zł,  

z  terminem  realizacji  2007  –  2011,  natomiast w  omawianej  uchwale  całkowite  nakłady  finansowe 

wynoszą  27 277  156  zł  z  terminem  realizacji  2007  –  2012.  Podobnie  jest  przy  przebudowie  

ul. Lubelskiej, gdzie wartość całkowita zadania zapisana w uchwale budżetowej wynosi 33 490 000 zł, 

a w  powyższej  uchwale  planowane  nakłady  finansowe  to  39 502  985  zł,  oraz  przy  budowie  drogi 

łączącej S‐19 z drogą nr 9 etap I – całkowita wartość zadania w uchwale budżetowej to 40 832 566 zł, 

z  terminem  realizacji  2004  –  2012,    a  w  przedmiotowej  uchwale  nakłady  finansowe  wynoszą 

42 890 000 zł, z terminem realizacji 2004 – 2011. Skąd wynikają takie zasadnicze rozbieżności?”  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta Rzeszowa  – wyjaśniła,  że  rozbieżności wynikają  

z  tego,  iż  od  czasu  uchwalenia  uchwały  budżetowej  zobowiązania  były  kilkakrotnie 

zmieniane, w szczególności na tych zadaniach, które Radny Pan Józef Pytlak wyszczególnił. 

Dodała: „dane zawarte w omawianej uchwale są już po dokładnych analizach dokumentów i ta wersja 

jest na dzień dzisiejszy aktualna i ostateczna”. 
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Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie  zaciągania  zobowiązań w  zakresie  podejmowania  inwestycji  

o wartości przekraczającej  granicę ustaloną w uchwale  budżetowej miasta Rzeszowa na 

2010 r. (wraz z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 6 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych w 2010 r. 

Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/24/2010  stanowi  załącznik  nr  13  do 

protokołu). 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych w 2010  r.  (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 7 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji 

przedmiotowej. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/25/2010 stanowi załącznik nr 14 

do protokołu). 

 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  oraz  Komisja  Sportu,  Rekreacji  i  Turystyki 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny Pan Kazimierz Greń – zapytał, czy stawka dotacji jest kwotą brutto czy netto. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że stawek dotacji nie określa 

się kwotami brutto – netto, po prostu określa się stawkę jednostkową. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (35 głosami „za”). 
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Ad. 8, 9, 10, 11 
 

Pan  Krzysztof  Kadłuczko  –  Pełnomocnik  Prezydenta Miasta  –  główny  specjalista  ds. 

zmian  granic  Miasta  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  informację  

o wynikach  konsultacji  przeprowadzonych  z mieszkańcami Miasta  Rzeszowa w  sprawie 

zmiany granic (informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Następnie przedstawił projekty oraz uzasadnienia do projektów uchwał: 

 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia części obszaru osiedla Budziwój do 

Miasta Tyczyna (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu); 

 w  sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia  części obszaru osiedli Zwięczyca  

i  Przybyszówka  do  Gminy  Boguchwała  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu); 

 w  sprawie wyrażenia  opinii w  przedmiocie  zmiany  granic miasta  Rzeszowa  oraz 

wystąpienia  z  wnioskiem  w  sprawie  zmiany  granic  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/4/2010 stanowi załącznik nr 18 

do protokołu). 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  stwierdził,  że  proces  rozszerzania  granic  miasta  jest 

prowadzony  niewłaściwie,  ponieważ  brak  jest  w  nim  celu  i  współpracy  z  sąsiednimi 

samorządami. Podkreślił,  że  celem poszerzania  granic miasta  jest  zbudowanie  sprawnego 

funkcjonalnie i urbanistycznie miasta, natomiast stopień urbanizacji terenów przyłączonych 

jest niski. Stwierdził, że: „położenie nowego asfaltu i chodnika nie jest urbanizacją”. Zapytał, jaka 

jest  docelowa  koncepcja  przestrzennego  rozwoju  miasta  i  czy  władze  mają  pomysł,  jak 

Rzeszów ma wyglądać w przyszłości.  Stwierdził,  że  obecnie poszerzanie granic miasta  to 

ciągła metamorfoza,  która  nie ma  jednolitego  planu  ani  koncepcji,  natomiast współpraca  

w  tym  przedmiocie  z  sąsiednimi  gminami  jest  słaba  –  z  jednej  strony  są  wnioski  

o rozszerzenie Rzeszowa, z drugiej o zmniejszenie Rzeszowa. Dodał, że najlepszym obrazem 

braku współpracy  jest  zamieszanie  z  komunikacją miejską  i podmiejską. Podsumował,  że  

z uwagi na powyższe, przy podejmowaniu uchwały wstrzyma się od głosu. 

 

Radny  Pan Grzegorz Budzik  –  odnosząc  się  do wypowiedzi  przedmówcy  podkreślił,  że 

zmiana granic miasta polega na spełnieniu ustawowo określonych procedur. Stwierdził, że 

rozszerzenie  granic  Rzeszowa  jest  jednym  z  największych  sukcesów  obecnej  kadencji  

i zaapelował, aby Radni działali dla dobra miasta. 

 

Radny Pan Jan Mazur – zauważył, że informacje o wynikach przeprowadzonych konsultacji 

są  konsekwencją wcześniej  przyjętych  przez Radę Miasta  uchwał,  zatem  powinny  zostać 

przyjęte  do  wiadomości  i  przegłosowane  bez  dyskusji  na  ten  temat,  ponieważ  jest  ona 

bezprzedmiotowa. Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek formalny  

o zamknięcie listy mówców. 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zgłosił wniosek przeciwny wnioskowi o zamknięcie dyskusji. 
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Przystąpiono do głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi: 

 

Wniosek  o  zamknięcie  dyskusji  został  przyjęty  22  głosami  „za”,  przy  14  głosach 

przeciwnych, bez głosów wstrzymujących.  

W  związku  z  powyższym,  głosowanie  nad  pozostałymi  wnioskami  uznano  za 

bezprzedmiotowe. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektami uchwał: 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia  części obszaru osiedla 

Budziwój do Miasta Tyczyna (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 28 głosami „za”, 

przy 1 głosie przeciwnym i 8 głosach wstrzymujących. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia  części obszaru osiedli 

Zwięczyca  i  Przybyszówka  do  Gminy  Boguchwała  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta 26 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i 8 głosach wstrzymujących. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  w  przedmiocie  zmiany  granic  miasta 

Rzeszowa  oraz  wystąpienia  z  wnioskiem  w  sprawie  zmiany  granic  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta 28 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym  i 8 głosach 

wstrzymujących. 

 
Ad. 12 
 
Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadzania  ścieków na  terenie Gminy 

Miasto  Rzeszów  przedstawionych  przez  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Usług 

Wielobranżowych  „GO‐KOM”  w  Boguchwale  Sp.  z  o.  o.,  ul.  Kolejowa  15a.  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu). 

 

Obrady prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów przedstawionych 

przez  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Usług  Wielobranżowych  „GO‐KOM”  

w Boguchwale Sp.  z o. o., ul. Kolejowa  15a  (w wersji  zaproponowanej)  została przyjęta 

jednomyślnie (34 głosami „za”). 
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Ad. 13 
 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy ul. Miłej. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu). Dodał, że z prośbą  

o wydzierżawienie  tej nieruchomości zwróciła się  firma, która buduje bloki przy ul. Miłej, 

celem zrealizowania parkingu ogólnodostępnego. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radny Pan Andrzej Dec – zapytał, czy  firma, o której wspomniał Pan Henryk Wolicki ma 

już  pozwolenie  na  budowę.  Zauważył,  że  jeśli  na  przedmiotowym  terenie  będzie 

wybudowany  parking  ogólnodostępny,  a  nie  przeznaczony  wyłącznie  dla  mieszkańców 

budowanych  tam  bloków,  to  jego  zagęszczenie  będzie  wyższe  niż  wymagania  zawarte  

w warunkach zabudowy. Poprosił o zwrócenie na to uwagi przy wydawaniu pozwolenia na 

budowę. 

 

Pan Henryk Wolicki  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  odpowiedział,  że  firma 

wystąpiła już o pozwolenie na budowę i zapewnił, że architekt, który będzie wydawał takie 

pozwolenie weźmie pod uwagę zgłoszone zastrzeżenia. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej w Rzeszowie  przy  

ul.  Miłej  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  24  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 8 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 14 
 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Reja. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/11/2010 stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zapytał,  jaką  funkcję posiadają budynki  sąsiadujące z działką 

będącą przedmiotem sprzedaży. 
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Radny Pan Grzegorz  Jacek – zauważył,  że z załącznika graficznego do projektu uchwały 

wynika,  że  sprzedaż  przedmiotowej  działki  utrudni  dostęp  do  dalej  położonych  działek. 

Zapytał, czy rozważane jest ustanowienie drogi koniecznej do tych działek. 

 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiadając na pytania 

przedmówców  wyjaśnił,  że  ze  sprzedawaną  działką  sąsiadują  firmy  handlowe,  które 

uczestniczyły  w  spotkaniu  zorganizowanym  przez  Biuro  Gospodarki Mieniem,  podczas 

którego  nie  zgłaszały  zastrzeżeń  dotyczących  dojazdu,  zatem  wnioskować  można,  że 

kwestię służebności uzgodnią między sobą. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  

w  Rzeszowie  przy  ul.  Reja  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(32 głosami „za”). 

 

Ad. 15 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonych  przy  ul.  Storczykowej w  Rzeszowie. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  stanowi  załącznik  nr  22  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości położonych przy 

ul. Storczykowej w Rzeszowie  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta  jednomyślnie 

(32 głosami „za”). 

 

Ad. 16 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  położonych  przy  ul.  Kopernika  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonych  przy  ul.  Kopernika  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 17 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu  (projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem przedstawiony na 

druku nr LXXIII/2/2010 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul. M.  C.  Skłodowskiej w  Rzeszowie  (w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta 

jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

Ad. 18 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu 

nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w 

projektu (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/3/2010 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia w drodze przetargu nieruchomości położonych 

w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 19 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  

w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz  
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z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/6/2010  stanowi  załącznik  nr  26  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 20 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych  

w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 21 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy Al. Armii Krajowej. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/12/2010 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej w Rzeszowie  przy 

Al. Armii Krajowej  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta  jednomyślnie  (29 głosami 

„za”). 
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Ad. 22 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz 

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/7/2010  stanowi  załącznik  nr  29  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Ad. 23 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz 

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/9/2010  stanowi  załącznik  nr  30  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości na czas nieoznaczony (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (28 głosami „za”). 

 

Ad. 24 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu  (projekt uchwały wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/8/2010  stanowi  załącznik  nr  31  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 25 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu  (projekt uchwały wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/10/2010  stanowi  załącznik  nr  32  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 26 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu  (projekt uchwały wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/20/2010  stanowi  załącznik  nr  33  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwestycji  jednomyślnie  pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (31 głosami „za”). 

 

Ad. 27 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  placu  na  terenie  miasta 

Rzeszowa. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 
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Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami Osiedlowymi  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, że musi opuścić obrady 

Rady  Miasta  z  powodu  obowiązku  uczestnictwa  w  spotkaniu  dotyczącym  budowy 

połączenia kolejowego do Portu Lotniczego w Jasionce. O zastępstwo poprosił Pana Marka 

Ustrobińskiego. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  nadania  nazwy  placu  na  terenie miasta Rzeszowa  (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta 29 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów 

wstrzymujących. 

 

Ad. 28 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie  nadania  nazwy  ronda  na  terenie miasta 

Rzeszowa. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 35 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja  Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami Osiedlowymi  jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie nadania nazwy  ronda na  terenie miasta Rzeszowa  (w wersji 

zaproponowanej)  została  przyjęta  26  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 29 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/1/2004 Rady Miasta 

Rzeszowa z dnia 17 lutego 2004 r. w sprawie targowisk oraz regulaminów miejskich placów 

targowych. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  (projekt  uchwały wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/19/2010  stanowi  załącznik  nr  36  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Radny Pan Robert Kultys – zaproponował, aby zmienić sformułowanie o brzmieniu: „lub 

ich mieszanek o rzekomym bądź faktycznym działaniu psychoaktywnym” na zapis o treści: 
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„psychoaktywnych  lub  reklamowanych  jako  psychoaktywne”.  Podkreślił,  że  wyrażenie  

„o rzekomym działaniu” jest pojęciem nieostrym. 

 

Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – zgłosił autopoprawkę do  

§1  pkt  1  –  9  o  treści:  „9.  różnych  substancji  psychoaktywnych  lub  reklamowanych  jako 

psychoaktywne,  a  nieznajdujących  się  na  liście  substancji  kontrolowanych  przepisami 

ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii tzw. „Dopalaczy””. 

 

Radny Pan Edmund Kalandyk – zauważył, że ciężko będzie zrealizować zapisy tej uchwały, 

ponieważ  nie ma  definicji  „dopalaczy”.  Stwierdził,  że  sama  idea  jest  dobra,  ale  sposób 

realizacji jest bardzo wątpliwy. 

 

Radny Pan Adolf Gubernat – zwrócił uwagę na  fakt,  że „jeżeli  okaże  się,  że uchwała  będzie 

bardziej restrykcyjna w  tym zakresie niż ustawa,  to narażamy się na  to,  że będzie  to prawo martwe 

albo przynajmniej prawo możliwe do podważenia w każdej konfliktowej sytuacji”. 

 

Pani  Janina  Załuska  –  Dyrektor  Biura  Obsługi  Prawnej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

wyjaśniła, że: „przy  takim doprecyzowaniu  jak Pan Prezydent zaproponował  jest  to wprowadzenie 

zapisu  dla  porządku  do  regulaminów  obowiązujących  na  naszych  targowiskach,  żeby  nie  było 

wątpliwości,  stąd  w  regulaminie  możemy  wprowadzić  taki  zapis  –  nawet  jeżeli  powtarzamy  za 

regulacjami ogólnymi”. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/1/2004 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 

17  lutego  2004  r.  w  sprawie  targowisk  oraz  regulaminów  miejskich  placów  targowych  

(z autopoprawką) została przyjęta 36 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 30 

 
Radny  Pan Andrzej Dec  – w  imieniu Komisji  Regulaminowo  –  Statutowej  Rady Miasta 

Rzeszowa  przedstawił  projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  

w  sprawie  określenia  diet  dla  radnych  Rady Miasta  Rzeszowa  i  przewodniczących  Rad 

Osiedli.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/5/2010  stanowi  załącznik  nr  37  do 

protokołu).  Zgłosił  następującą  autopoprawkę:  w  §1  treść  zmiany  dotyczącej  §4  została 

oznaczona  jako  ust.  1  i  dodany  został  ust.  2  o  treści:  „W  §2  pkt  5  otrzymuje  brzmienie:  

„5.  Przewodniczący  Zarządów  Rad  Osiedli  –  R  =  0,06  M”.”  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem i  autopoprawką stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w  sprawie określenia diet 

dla  radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa  i  przewodniczących  Rad  Osiedli  (wraz  

z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (36 głosami „za”). 
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Ad. 31 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Gimnazjum  

Nr 9 w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu  (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku nr LXXIII/15/2010 stanowi załącznik nr 39 

do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmiany  nazwy  Gimnazjum  Nr  9  w  Rzeszowie  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (32 głosami „za”). 

 

Ad. 32 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  

w  ramach  Programu  „Uczenie  się  przez  całe  życie”  Leonardo  da  Vinci.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr LXXIII/13/2010 stanowi załącznik nr 40 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie  się  przez  całe  życie”  Leonardo  da  Vinci  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 33 

 
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  

w  ramach Programu  „Uczenie  się przez  całe  życie” Comenius Partnerskie Projekty  Szkół. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  

z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/14/2010  stanowi  załącznik  nr  41  do 

protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Edukacji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  w  ramach  Programu 

„Uczenie  się  przez  całe  życie”  Comenius  Partnerskie  Projekty  Szkół  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 

Ad. 34 

 
Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie 

herbu  miasta  Rzeszowa.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt 

uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/22/2010  stanowi 

załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Radna  Pani  Jadwiga  Stręk  –  stwierdziła,  że  „umieszczenie  skalpeli  i  węża  na  herbie miasta 

Rzeszowa jest niedopuszczalne”. 

 

Radny  Pan  Jan Mazur  –  zgłosił wniosek  formalny  o  skierowanie  omawianego  projektu 

uchwały do Komisji Kultury  i Promocji, aby w porozumieniu z wnioskodawcami ustalono 

ostateczną wersję logo Fundacji Rozwoju Chirurgii w Rzeszowie. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem: 

 

Wniosek  o  skierowanie  projektu  uchwały  do  Komisji  Kultury  i  Promocji  został 

przyjęty jednomyślnie (32 głosami „za”). 

  

Ad. 35 

 
Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Zmiany  Nr  29/2/2010  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta  Rzeszowa w  rejonie  ulicy  Hoffmanowej  w  Rzeszowie. Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/16/2010  stanowi  załącznik  nr  43  do  protokołu). 

Poinformowała,  że  z  wnioskiem  o  zmianę  Studium  wystąpił  właściciel  terenu  –  firma 

Zelmer. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zapytał, czy znane są plany inwestycyjne firmy Zelmer odnośnie 

omawianych terenów.  

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że analizy 

dotyczą zagadnień urbanistycznych, natomiast zamierzenia  firmy Zelmer wykraczają poza 

zakres  tych  analiz.  Dodała,  że  teren  objęty  zmianą  obejmuje  nie  tylko  teren  usług 

przemysłowych, lecz również teren usług publicznych tj. zespołu szkolnego, tereny jednostki 

 24



wojskowej  i  tereny  komunikacyjne.  Poinformowała,  że  na  obecnym  etapie  nie  ma 

możliwości rozeznania inwentaryzacyjnego terenu. 

 

Radny  Pan  Zdzisław  Daraż  –  zauważył,  że  teren  jest  własnością  firmy  i  nie  ma  ona 

obowiązku zdradzać swoich zamierzeń czy tajemnic handlowych. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia Zmiany Nr  29/2/2010  Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie 

ulicy Hoffmanowej w Rzeszowie  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 30 głosami 

„za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 36 

 
Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  175/2/2009  „Wilkowyja  –  Kamionka”  przy  ulicy 

Lwowskiej w  Rzeszowie. Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do w/w  projektu  (projekt 

uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku  nr  LXXIII/17/2010  stanowi 

załącznik nr 44 do protokołu). Zgłosiła autopoprawkę do rozdziału 2 – §9 ust. 2 pkt 1 ppkt a, 

polegającą na dodaniu wyrażenia „pkt 4 oraz” przed  wyrażeniem „§4 ust. 1”. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – Kamionka” przy ulicy Lwowskiej w Rzeszowie 

(wraz z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (29 głosami „za”). 

 

Ad. 37 

 
Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 

LV/923/2009  Rady Miasta  Rzeszowa  z  dnia  26 maja  2009  r. w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia zmiany Nr 25/2/2009 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa  w  rejonie  ul.  Krakowskiej  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku nr LXXIII/18/2010 stanowi załącznik nr 45 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LV/923/2009 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 

26 maja  2009  r. w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  25/2/2009  Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie 

ul. Krakowskiej w Rzeszowie  (w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(26 głosami „za”). 

 

Ad. 38 

 
Pani  Anna  Raińczuk  –  Dyrektor  Biura  Rozwoju  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia 

Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  

Nr  169/8/2008  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  73/3/2004 

„Przybyszówka  –  Kantorówka  –  1”  przy  ul.  Ustrzyckiej  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 46 do protokołu). 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  169/8/2008  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr  73/3/2004  „Przybyszówka  – Kantorówka  –  1” przy 

ul.  Ustrzyckiej  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(28 głosami „za”). 

 

Ad. 39 

 
Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  w  imieniu  Komisji 

Rewizyjnej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi.  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do w/w projektu (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 47 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta 27 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 40 

 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 

sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  zostało  sporządzone  na  piśmie  

i doręczone każdemu Radnemu – do wiadomości (sprawozdanie stanowi załącznik nr 48 do 

protokołu). 

 

Ad. 41 
Radny Pan Józef Pytlak – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 
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„Uprzejmie  proszę  Pana  Prezydenta  o  rozważenie  następującego  zagadnienia. W  naszym 

mieście  jest dużo ruchliwych  i uciążliwych miejsc dla mieszkańców,  jeśli chodzi o poruszanie się po 

mieście. Proponuję w związku z  tym przy pracach dotyczących projektów wziąć pod uwagę budowę 

ruchomych  schodów  do  przejścia  nad  ulicami.  Byłoby  to  dogodniejsze  dla mieszkańców  starszych  

i niepełnosprawnych. Ruchome schody zapewne są bezpieczniejsze niż windy i na pewno w większym 

stopniu byłyby wykorzystywane aniżeli stałe kładki.” 

 

Obrady prowadził Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radny Pan Sławomir Gołąb – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 

1. „Mieszkańcy Osiedla Andresa pragną mieć w Parku Sybiraków scenę, na której odbywałyby się 
imprezy osiedlowe – nie tylko Dni Osiedla. Kiedy mogą liczyć na realizację tej prośby?” 

2. „Operatorzy  sieci  komórkowych  pragną  wybudować,  mimo  protestów  mieszkańców  
Os. Andersa, maszty przekaźnikowe. Można temu zapobiec uchwalając Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego  zakazujący  takich  inwestycji.  Czy  pracownicy  Pana  Prezydenta  uwzględnią 

prośby mieszkańców i doprowadzą do uchwalenia takiego planu?” 

3. „Kupując  bilet  komunikacji  miejskiej  u  kierowcy  pobierana  jest  dodatkowa  opłata,  co  jest 
niezgodne z prawem, bo NSA w 2003 r. wydał wyrok, że takie praktyki są niedozwolone. Czy 

MPK zmieni tę praktykę?” 

 

Radny Pan Zdzisław Daraż – złożył w formie ustnej interpelację o treści: 

„Z mojej  wiedzy  wynika,  że  została  przeprowadzona  kompleksowa  kontrola  wydatków  na 

szkolnictwo prywatne. W związku z tym, bardzo proszę o dostarczenie informacji dotyczących stanu 

szkolnictwa prywatnego w naszym mieście.” 

 

Radny  Pan Grzegorz  Jacek  – w  imieniu młodzieży  zwrócił  się  z  prośbą  o  przedłużenie 

godzin  pracy  ośrodków  kulturalnych  na  Osiedlu  Budziwój.  Podkreślił,  że  przebywanie 

młodzieży w Domach Kultury to świetna forma obserwacji i nadzoru młodych ludzi. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył w  formie 

pisemnej wniosek o treści: 

„W  związku  z  prośbą  Politechniki  Rzeszowskiej  (złożoną  w  tym  miesiącu)  dotyczącą 

wydzierżawienia  przez  PRz  działki  nr  ewidencyjny  1658  obr.  207 Rzeszów  Śródmieście  (przy  ul.  

M. C. Skłodowskiej) na potrzeby  otwartego parkingu dla  studentów  i pracowników PRz uprzejmie 

informuję,  że  popieram  gorąco  tę  prośbę.  Takie  rozwiązanie  poprawi  dostępność  do  obiektów  PRz 

usytuowanych w kampusie przy ul. M. C. Skłodowskiej i W. Pola, pozwoli na rozbudowę parkingów  

i poprawę funkcjonowania PRz oraz poprawę warunków zamieszkania mieszkańców Rzeszowa w tym 

rejonie. Pomysł  ten  jest  również  popierany  przez  Samorząd  Studencki PRz  oraz władze Wydziału 

Elektrotechniki  i  Informatyki, a w  swoim piśmie w  tej  sprawie PRz bardzo  rzeczowo  i  szczegółowo 

uzasadnia potrzebę takiego rozwiązania. Zgadzam się zupełnie z tą argumentacją, znam te tereny od 

lat i jestem przekonany co do słuszności rozwiązania zaproponowanego przez uczelnię. Stąd też proszę 

o podjęcie działań w  tym kierunku, z korzyścią dla studentów, pracowników PRz oraz mieszkańców 

Rzeszowa.” 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył w  formie 

ustnej interpelację o treści: 
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„Nawiązując  ponownie  do  sprawy  ulg  przy  przejazdach  MPK,  chciałbym  zauważyć,  że  

w prasie można wyczytać, iż od 1 kwietnia br. okoliczne miejscowości też będą miały ulgi honorowane 

poprzez wcześniej zakupione bilety, a my od jakiegoś czasu nie możemy się uporać z obniżeniem opłat 

dla naszych uczniów szkół policealnych, a także dla emerytów. Otrzymuję odpowiedzi na interpelacje, 

które niestety niczego nie rozwiązują w sensie przyspieszenia sprawy, czy rozwiązania pozytywnego. 

W styczniu mieliśmy zapewnienia ze strony Dyrekcji MPK, że tak szybko nie da się do tego tematu 

odnieść,  że  analizy  trwają. Tymczasem  kończy  się marzec,  a młodzież  i  emeryci wciąż  oczekują na 

wprowadzenie pewnych ułatwień. Prosiłbym  jeszcze raz rozważyć tę wielokrotnie poruszaną kwestię 

pomocy dla młodzieży i dla emerytów, z korzyścią dla mieszkańców.” 

 

Radny  Pan  Janusz  Błoński  –  w  imieniu  mieszkańców  Osiedla  Budziwój  zgłosił,  że  

w ostatnim okresie oświetlenie ul. Studzianki i ul. Poselskiej często jest wyłączane. Poprosił  

o interwencję w tej sprawie. 

 

Radny Pan Andrzej Dec – złożył w formie pisemnej wniosek o treści: 

„Proszę  o  poinformowanie  mnie  o  warunkach  zabudowy  i  zagospodarowania  terenu  oraz 

wydanym na ich podstawie pozwoleniu na budowę dla firmy, która otrzyma w dzierżawę część działki 

nr 1312/2 w obr. 210, położonej przy ulicy Miłej, zgodnie z uchwałą Rady Miasta Rzeszowa z dnia  

30 marca 2010 r.” 

 

Radny Pan Andrzej Dec  –    zapytał:  „Z  tego  co  czytamy w  prasie, MPK  zamierza w  kwietniu 

wykonywać usługi transportowe w okolicznych gminach i respektować część ulg. Tymczasem nie ma 

już porozumienia, które by zobowiązywało gminy do zwrotu kosztów poniesionych ulg co oznacza, że 

to miasto  dopłaca  to  przewozów w  okolicznych  gminach. Czy  to  jest  zgodne  z  prawem?  Czy my 

świadomie dopłacamy do ulg bez rekompensaty ze strony gmin?” 

 

Pan Marek Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  – wyjaśnił,  że  obecna 

umowa o świadczenie usług komunikacyjnych na terenie gmin ościennych wygasa z dniem 

31 marca 2010  r., a nowa umowa  jest w  fazie negocjacji. Poinformował,  że Dyrektor MPK 

zwrócił  się  z  pytaniem  odnośnie  przyszłości  wykonywania  kursów  na  terenie  gmin 

ościennych, lecz odpowiedzi nie otrzymał; zostały jednak sprzedane bilety miesięczne m.in. 

dla młodzieży szkolnej, w związku z czym Zarząd MPK podjął decyzję, aby ulgi były jeszcze 

honorowane  przez  miesiąc  kwiecień.  Wyjaśnił,  że  pozostałe  kursy  wykonywane  będą 

wyłącznie  za  pełną  odpłatnością,  a  w  kolejnych  miesiącach  istnieje  możliwość  dalszego 

wykonywania usług w pełnym zakresie (za pełną odpłatnością, bez respektowania ulg) lub 

rezygnacji  z  usług,  które  nie  należą  już  do  zadań  komunikacji miejskiej,  lecz mogą  być 

świadczone na zasadach, na  jakich usługi  świadczy przewoźnik komercyjny. Dodał,  że na 

terenie Gminy Krasne usługi będą  świadczone na mocy umowy PKS  i MPK, z propozycją 

zawarcia której wystąpił Wójt Gminy Krasne.  

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył w formie pisemnej 

interpelację o treści: 

„Zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  syntetyczne  przedstawienie  strategii miasta  Rzeszowa 

wobec PKS Chmielnik w zakresie  świadczenia usług komunikacyjnych na  terenie Rzeszowa  i okolic. 

Proszę o  informacje w kwestii respektowania wzajemnego ulg  i biletów, udostępniania przystanków, 

itp.” 
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Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył w formie pisemnej 

interpelację o treści: 

„Zwracam się z uprzejmą prośbą o przedstawienie stanowiska Miasta Rzeszowa wobec starań 

Wspólnoty Mieszkaniowej,  ul.  Sokoła  2,  o  dofinansowanie  remontu  dachu  oraz  starań  o  remont 

generalny kamienicy.” 

  

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – złożył w formie pisemnej 

interpelację o treści: 

„Zwracam  się z uprzejmą prośbą o  rozważenie  rozszerzenia działalności Klubu Szachowego  

z Domu Kultury Staroniwa na pozostałe jednostki kulturalne w Rzeszowie. 

Tego  typu  kształcąca  i  wartościowa  dyscyplina,  zwłaszcza  wśród młodzieży,  w  obecnych  czasach 

wydaje się być warta szerszego propagowania w publicznych placówkach.” 

 

Radny Pan Artur Berłowski – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 

1. „Często  dostrzegamy,  że  dzieci  przechodzą  na  ulicach  na  czerwonym  świetle,  mając 
prawdopodobnie  zły  przykład  w  domu.  Podczas  pobytu  w  Wadowicach  dostrzegłem  na 

przejściach  małe  tabliczki  o  treści:  „Na  zielonym  dajesz  przykład  dzieciom”.  Uzyskałem 

informację z Urzędu Miasta Wadowice,  że  tablice  te w najbardziej newralgicznych miejscach 

miasta ufundowała Fundacja Pomocy Poszkodowanym w Wypadkach Drogowych „Kierowcy – 

Dzieciom”  z  siedzibą  w  Poznaniu,  ul.  Równa  25,  61‐368  Poznań,  tel.  (061)  8766160, 

0601580304.  Wnioskuję  o  przemyślenie  takiej  propozycji,  aby  zrealizować  ją  również  

w  Rzeszowie.  Akcja  taka  będzie miała  aspekty  wychowawcze  naszej młodzieży,  a  rodzicom 

pozostawi wiele do myślenia. 

2. Jak przebiega przekazywanie mienia  komunalnego przez Gminę Boguchwała na  rzecz Miasta 
Rzeszowa? 

3. Jaką  powierzchnię  Osiedla  Zwięczyca  stanowią:  grunty  Skarbu  Państwa,  grunty  Miasta 
Rzeszowa? Proszę o informację dotyczącą ewentualnie nr działek. Pomoże nam taka informacja 

w przygotowaniu propozycji terenu pod inwestycje. 

4. Czy  jest  szansa,  aby  do  końca  bieżącego  roku  sieć  kanalizacyjna  firmy  „GO‐KOM”  została 
przekazana na rzecz MPWiK?” 

 

Radny Pan Jan Mazur – złożył w formie pisemnej wniosek o treści: 

1. „Uprzejmie  proszę  o  rozważenie  od  wielu  lat  zgłaszanego  wniosku  Rad  Osiedli:  Grota  – 
Roweckiego  i  Dąbrowskiego  oraz  mieszkańców  ul.  Zofii  Chrzanowskiej  i  Dąbrowskiego  

o zainstalowanie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Z. Chrzanowskiej i Dąbrowskiego.” 

2. „Mieszkańcy  ul.  Zawiszy  zgłaszają  do  mnie  i  Rady  Osiedla  Dąbrowskiego  prośbę  
o uporządkowanie spraw:  

 parkowania samochodów kursantów przy Zakładzie Nauki Obsługi Maszyn, 
 zakłócania spokoju mieszkańców przez urządzenia wykorzystywane w  tym zakładzie 

do nauki zawodu, głównie w soboty i niedziele.” 

 

Radny Pan Grzegorz Błoński  – poruszył  kwestię  korzystania  z przystanków MPK przez 

innych  przewoźników.  Zauważył,  że  przewoźnicy  prywatni  często  blokują  wjazd 

autobusów  MPK  na  przystanki,  w  szczególności  w  godzinach  szczytu.  Poprosił  

o interwencję w tej sprawie. 
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Radny Pan Robert Kultys – złożył w formie pisemnej zapytanie o treści: 

1. „Czy  i  kiedy  zostanie  ukończona  procedura  zmiany Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 
Przestrzennego wnioskowana przez inwestora w okolicy dawnego Hotelu Rzeszów?” 

2. „Na podstawie  jakiej decyzji administracyjnej  toczą  się na wspomnianej nieruchomości prace 
budowlane z udziałem ciężkiego sprzętu?” 

3. „Czy  nie ma  niebezpieczeństwa,  że  w  sprawie  tak  istotnej  inwestycji  dla miasta  Rzeszowa 
zostaną  wszczęte  postępowania  (nadzór  budowlany,  prokuratura),  które  w  złym  świetle 

postawią wyżej wspomnianą inwestycję?” 

 

Radny Pan Jerzy Maślanka – złożył w formie ustnej wniosek o treści: 

„Uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na wniosek Komisji Edukacji, skierowany do Pana 

Prezydenta 26 października 2009 r.”  

 

Radny Pan Jacek Adamowicz – złożył w formie ustnej zapytanie o treści: 

1. „Czy zostało już poprawione niedociągnięcie u zbiegu Al. Wyzwolenia z ul. Ofiar Katynia? 
2. Czy już coś wiadomo na temat projektu parku na Osiedlu Baranówka? 
3. Czy połączenie Osiedla Andersa z Osiedlem Kotuli będzie wykonane w najbliższym czasie?” 

 

Radny Pan Kazimierz Myrda – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 

„W  związku  z  pismem  z  dnia  10.02.2010  r.  nr NB‐A‐0714/6/10  Powiatowego  Inspektora 

Nadzoru  Budowlanego  dla miasta  Rzeszowa  zwracam  się  do  Pana  Prezydenta  oraz  Rady Miasta  

o pozytywne rozpatrzenie sprawy przyznania w 2010 r. środków finansowych na rzecz Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego. Środki te są niezbędne do zapewnienia ciągłości pracy. Poszerzenie 

granic miasta Rzeszowa o kolejne miejscowości spowodowało zwiększenie obowiązków wynikających 

z  ustawy  Prawo  budowlane. Wraz  z  poszerzeniem  terenu  Rzeszowa  zwiększył  się  zakres  działań 

prewencyjno – kontrolnych, które mają znaczący wpływ na zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców 

miasta Rzeszowa. 

W związku z powyższym uważam, że prośba Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

o zwiększenie środków finansowych jest w pełni uzasadniona.” 

 

Radna Pani Małgorzata Rączy – złożyła w formie pisemnej interpelację o treści: 

„Dotyczy: remontu dróg Ługowej i Zielone Wzgórze od strony Kielanówki. 

Uprzejmie proszę o odpowiedź, czy istnieje szansa remontu tych dróg nakładką asfaltową. Uprzejmie 

przypominam,  że  w  tych  sprawach  składałam  interpelacje,  na  które  otrzymywałam  pozytywne 

odpowiedzi. Na ulicę Zielone Wzgórze została nawet przygotowana koncepcja zabudowy w MZDiZ. 

W piśmie od Pana Prezydenta otrzymałam zapewnienie i ja i mieszkańcy, że w budżecie na 2010 rok 

znajdą się takie środki.” 

 

Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła w formie pisemnej interpelację o treści: 

1. „Wzdłuż całej ul. Staromiejskiej widoczne są wyraźne pęknięcia na całej szerokości ulicy. Przy 
dłuższym użytkowaniu ulicy może dojść do wypadnięcia części asfaltu. 

2. W ul. Borowej  od  skrzyżowania  z ul. Długą w  kierunku Miłocina powypadały duże  kawałki 
asfaltu, co spowodowało powstanie dużych dziur. Prosiłabym o załatanie i wyrównanie drogi. 

3. Podobnie przedstawia się ul. Długa, która wymaga naprawy. 
4. Plac przed Szkołą Podstawową Nr 13 łączący ul. Skrajną i Długą przypomina jedną wielką łatę 

z dziurami. Czy możliwe jest wykonanie naprawy w/w?” 
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Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła w formie pisemnej interpelację o treści: 

1. „Mieszkańcy  bloku  komunalnego  przy  ul.  Podhalańskiej  narzekają  na  ciągłe  awantury  
i proszą, aby patrole policji zaglądały tam częściej. 

2. Zwracam  się z prośbą o umieszczenie palików zaporowych na przejściu dla pieszych przy ul. 
Warszawskiej (obok Karcher). Samochody wjeżdżające przejściem zagrażają pieszym. 

3. Czy  istnieje  możliwość  obniżenia  ceny  wykupu  mieszkań  komunalnych? Mieszkańcy  w/w 
mieszkań  skarżą  się,  iż  nie  stać  ich  na  wykupienie  po  obowiązujących  cenach.  Podobnie 

mieszkańcy  bloków  komunalnych  sygnalizują,  iż  czynsze  za  te mieszkania  są  zbyt wysokie,  

np. 700 zł za 74 m2.” 

 

Radny Pan Adolf Gubernat – złożył w formie pisemnej wniosek o treści: 

„Uprzejmie  proszę  o  jak  najszybsze  rozpoczęcie  remontu  ul.  Letniej  –  zadania  wpisanego  

w budżet Miasta Rzeszowa na 2010 rok. Remont ten był obiecywany od 2007 r. Chodzi o to, aby został 

on rzeczywiście wykonany, aby jakieś inne „ważne” zadania nie wyeliminowały go na dalsze lata, co 

niestety nie jest niemożliwe.” 

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 

1. „W  imieniu mieszkańców miasta Rzeszowa  proszę  o  przeznaczenie  środków  finansowych  na 
rozbudowę Domu Kultury  „Słocina”.  Informuję,  że na  spotkaniu  z mieszkańcami Prezydent 

zobowiązał się do zapisania środków na rozbudowę Domu Kultury na Słocinie.” 

2. „Proszę  o  przedstawienie  informacji  na  temat  zakresu  działań  podejmowanych  
i mających na celu budowę zaplecza pawilonu dla Klubu Sportowego Junak na terenie nowego 

stadionu (boiska) w Słocinie. Proszę również o informację, kiedy realne jest rozpoczęcie budowy 

wymienionego pawilonu – zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców.” 

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył w formie pisemnej wniosek o treści: 

„W imieniu mieszkańców miasta Rzeszowa proszę o wpisanie do budżetu Miasta: 

1. zadania  pod  nazwą:  połączenie  ul.  Św. Michała Archanioła  z  al. Krzyżanowskiego,  zgodnie  
z  ustaleniami,  które  zostały  poczynione  na  spotkaniu  z  Prezydentem Miasta  –  Tadeuszem 

Ferencem, Radą Osiedla oraz proboszczem parafii Św. Michała Archanioła. 

2. zadania pod nazwą: przebudowa odcinka ul. Słodkiej (ok. 100 mb), w tym wykonanie kanalizacji 
deszczowej  oraz  nowej  nawierzchni  ulicy.  Wniosek  był  wielokrotnie  zgłaszany  przez 

mieszkańców i Radę Osiedla Mieszka I. 

3. zadania pod nazwą: wykonanie drenażu  (odwodnienia)  terenu  boiska  sportowego  trawiastego 
przy ul. Kustronia, w tym zagospodarowania terenu.” 

 

Radny Pan Jacek Lasota – złożył w formie pisemnej interpelację o treści: 

„Na dzisiejszej sesji nie został wprowadzony do  jej porządku punkt o rozpoczęciu procedury 

przetargowej  w  sprawie  sprzedaży  gruntów  przy  ul.  Lubelskiej,  a  dotyczącej  bezpośrednio  firmy 

Mayland, właściciela  dużych  terenów,  które  zawierają  działki  do  sprzedaży. Wg  informacji  BGM 

uchwała  o  sprzedaży działek wynika  z  tego,  że pojawiły  się wątpliwości  co do  zgodności  z prawem 

podjętej  niedawno  uchwały,  która mówi  o  zamianie  tych  działek  z miastem. Wg  polskiego  prawa 

podjęta uchwała o zamianie działek jest z nim zgodna, a pojawiające się wątpliwości nie mogą w tak 

krótkim  czasie  implikować wszczęcia  procedury  przetargowej,  która  dla  firmy Mayland  jest  bardzo 

niekorzystna.  Inwestycja Maylanda  dająca  nowe miejsca  pracy,  ożywiająca  teren  przy  Lubelskiej, 

mogąca  być wizytówką Rzeszowa, na  której  rozpoczęcie Miasto ma duży wpływ – nie może  zostać 

zablokowana przez spekulantów, którzy będą mieli pole do popisu w trakcie przetargu –  i tutaj moje 
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pytanie:  czy w  obecnej  sytuacji  obowiązująca  uchwała  o  zamianie  działek  będzie  realizowana,  czy 

przedłużając proces inwestycyjny idziemy w stronę zagrożenia utraty inwestycji, bo musimy się liczyć 

z ograniczoną cierpliwością firmy Mayland?” 

 

Ad. 42 

 
Rada Miasta bez uwag przyjęła: 

 

 Protokół Nr  LXIV/1/2009  z  LXIV  sesji  Rady Miasta,  która  odbyła  się  24  listopada  

2009 r.; 

 Protokół Nr LXV/1/2009 z LXV sesji Rady Miasta, która odbyła się 3 grudnia 2009 r.; 

 Protokół  Nr  LXIX/1/2010  z  LXIX  sesji  Rady Miasta,  która  odbyła  się  26  stycznia  

2010 r.; 

 Protokół Nr LXXII/1/2010 z LXXII sesji Rady Miasta, która odbyła się 11 marca 2010 r. 

 

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował o powstaniu 

nowego Klubu  Radnych w  składzie:  Pan  Sławomir Gołąb,  Pan  Edmund Kalandyk  i  Pan 

Jerzy Maślanka (pismo stanowi załącznik nr 49 do protokołu). Jednocześnie przypomniał, że 

Radni zobowiązani są złożyć oświadczenia majątkowe – do końca kwietnia br. 

 

 

Na  LXXIII  sesji  odbytej  w  dniu  30 marca  2010  r.  Rada Miasta  Rzeszowa 

podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała  Nr  LXXIII/1212/2010  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.  

 

2. Uchwała  Nr  LXXIII/1213/2010  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na 2010 r.  

 

3. Uchwała  Nr  LXXIII/1214/2010  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  na  realizację 

projektów o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r.  

 

4. Uchwała  Nr  LXXIII/1215/2010  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  na  realizację 

projektu  o wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną w  uchwale  budżetowej miasta 

Rzeszowa na 2010 r.  

 

5. Uchwała  Nr  LXXIII/1216/2010  w  sprawie  zaciągania  zobowiązań  w  zakresie 

podejmowania  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę  ustaloną  w  uchwale 

budżetowej miasta Rzeszowa na 2010 r.  

 

6. Uchwała Nr  LXXIII/1217/2010 w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  

w 2010 r.  
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7. Uchwała  Nr  LXXIII/1218/2010  w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji 

przedmiotowej. 

 

8. Uchwała Nr LXXIII/1219/2010 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia części 

obszaru osiedla Budziwój do Miasta Tyczyna. 

 

9. Uchwała Nr LXXIII/1220/2010 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej włączenia części 

obszaru osiedli Zwięczyca i Przybyszówka do Gminy Boguchwała. 

 

10. Uchwała Nr  LXXIII/1221/2010 w  sprawie wyrażenia  opinii w  przedmiocie  zmiany 

granic miasta Rzeszowa oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic.  

 

11. Uchwała Nr LXXIII/1223/2010 w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy ul. Miłej. 

 

12. Uchwała  Nr  LXXIII/1222/2010  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów  przedstawionych  przez  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Usług 

Wielobranżowych „GO‐KOM” w Boguchwale Sp. z o. o., ul. Kolejowa 15a.  

 

13. Uchwała Nr LXXIII/1224/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Reja. 

 

14. Uchwała Nr LXXIII/1225/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonych przy ul. Storczykowej w Rzeszowie. 

 

15. Uchwała  Nr  LXXIII/1226/2010  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonych przy ul. Kopernika w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

16. Uchwała  Nr  LXXIII/1228/2010  w  sprawie  wydzierżawienia  w  drodze  przetargu 

nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

 

17. Uchwała  Nr  LXXIII/1227/2010  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie. 

 

18. Uchwała Nr LXXIII/1229/2010 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 

w Rzeszowie. 

 

19. Uchwała Nr LXXIII/1230/2010 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 

w Rzeszowie. 

 

20. Uchwała Nr LXXIII/1231/2010 w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej  

w Rzeszowie przy Al. Armii Krajowej. 

 

21. Uchwała  Nr  LXXIII/1232/2010  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony. 
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22. Uchwała  Nr  LXXIII/1233/2010  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony. 

 

23. Uchwała  Nr  LXXIII/1235/2010  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. 

 

24. Uchwała  Nr  LXXIII/1234/2010  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. 

 

25. Uchwała  Nr  LXXIII/1236/2010  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu. 

 

26. Uchwała  Nr  LXXIII/1238/2010  w  sprawie  nadania  nazwy  ronda  na  terenie  miasta 

Rzeszowa. 

 

27. Uchwała  Nr  LXXIII/1237/2010  w  sprawie  nadania  nazwy  placu  na  terenie  miasta 

Rzeszowa. 

 

28. Uchwała Nr LXXIII/1239/2010 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/1/2004 Rady Miasta 

Rzeszowa z dnia 17  lutego 2004 r. w sprawie  targowisk oraz regulaminów miejskich 

placów targowych. 

 

29. Uchwała Nr LXXIII/1240/2010 zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

określenia diet dla radnych Rady Miasta Rzeszowa i przewodniczących Rad Osiedli. 

 

30. Uchwała  Nr  LXXIII/1241/2010  w  sprawie  zmiany  nazwy  Gimnazjum  Nr  

9 w Rzeszowie. 

 

31. Uchwała  Nr  LXXIII/1242/2010  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  

w ramach Programu „Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci. 

 

32. Uchwała  Nr  LXXIII/1243/2010  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektów  

w  ramach  Programu  „Uczenie  się  przez  całe  życie” Comenius  Partnerskie  Projekty 

Szkół. 

 

33. Uchwała Nr LXXIII/1244/2010 w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia Zmiany Nr 

29/2/2010  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa w rejonie ulicy Hoffmanowej w Rzeszowie. 

 

34. Uchwała  Nr  LXXIII/1245/2010  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 175/2/2009 „Wilkowyja – Kamionka” przy ulicy 

Lwowskiej w Rzeszowie. 

 

35. Uchwała  Nr  LXXIII/1246/2010  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LV/923/2009  Rady 

Miasta  Rzeszowa  z  dnia  26 maja  2009  r. w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

zmiany  Nr  25/2/2009  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Krakowskiej w Rzeszowie. 
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36. Uchwała  Nr  LXXIII/1247/2010  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Nr  169/8/2008 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 73/3/2004 „Przybyszówka – 

Kantorówka – 1” przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie. 

 

37. Uchwała Nr LXXIII/1248/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  w  związku  

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady LXXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz.  830 do godz. 1400. 

Na tym protokół zakończono. 

     

                         Przewodniczący  

Rady Miasta Rzeszowa 

 

       Konrad Fijołek 

 

Protokołowała: 

 

Patrycja Zagaja 

 

 

Sprawdził: 

 

    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Mirosław Kubiak 
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